
 
 

Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 15.12.2023 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Zasadnutie otvorila starostka obce, privítala prítomných poslancov a ostatných zúčastnených. 

Zapisovateľ: Ing. Lucia Lajčinová 

Program: 

1. Otvorenie/určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice/; 

2. Schválenie programu zasadnutia OZ; 

3. Kontrola uznesení; 

4. Schválenie rozpočtu na rok 2024; oboznámenie OZ s návrhom rozpočtu na roky 2025 

2026 

5. Schválenie rozpočtového opatrenia č. 4/2023; 

6. Schválenie VZN č. 1/2024 o dani z nehnuteľností, miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady na rok 2024; 

7. Schválenie stanoviska hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na rok 2024 - 2026; 

schválenie plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2024; 

8. Informácie starostky od posledného zasadnutia; 

9. Rôzne; 

10. Záver. 

 

K bodu 1/ 

Starostka otvorila zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Hradišti, určila zapisovateľku 

Luciu Lajčinovú a overovateľov zápisnice Zlaticu Melichovú, Pavla Čičmanca a skonštatovala, 

že OZ je uznášaniaschopné.  

 

K bodu 2/  

             Prítomní poslanci predložený program jednohlasne schválili. 

Hlasovanie: 

Za: 3 Dušan Lajčin, Bc. Zlatica Melichová, Pavol 

Čičmanec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Nikola Mičodová, Juraj Ozdinec 

 

K bodu 3/  

Kontrolou uznesení sme zistili, že od posledného zasadnutia nebolo splnené jedno 

uznesenie, kde mala starostka obce vyhľadať dodávateľa na spravovanie kybernetickej 

dokumentácie. Zatiaľ sa jej nepodarilo nájsť vhodného dodávateľa.  



 
 

K bodu 4/ 

Ekonómka predložila návrh rozpočtu na rok 2024-2026, s tým, že navrhla upraviť 

príjmy z poplatkov za komunálny odpad,  nakoľko sa na základe návrhu VZN zvýšili poplatky 

na osobu a za chalupu. Zvýšením príjmov sa upravia aj bežné výdavky pre vyrovnanosť 

rozpočtu. Poslanci tento návrh na rok 2024 jednohlasne schválili a návrh na rok 2025 a 2026 

zobrali na vedomie. 

Hlasovanie: 

Za: 3 Dušan Lajčin, Bc. Zlatica Melichová, Pavol 

Čičmanec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Nikola Mičodová, Juraj Ozdinec 

 

K bodu 5/  

Ekonómka predložila rozpočtové opatrenie č. 4/2024. Poslanci opatrenie jednohlasne 

schválili.   

Hlasovanie: 

Za: 3 Dušan Lajčin, Bc. Zlatica Melichová, Pavol 

Čičmanec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Nikola Mičodová, Juraj Ozdinec 

 

K bodu 6/ 

 Starostka predložila na schválenie návrh VZN č. 1/2024, ktorý bol vyvesený na úradnej 

tabuli a na stránke obce po dobu 15 dní. Bolo navrhnuté zvýšenie poplatkov TKO, keďže sa 

zvýšili náklady na uloženie odpadu o 30%. Na osobu je to poplatok 22 eur a za chalupu 35 eur. 

VZN bolo jednohlasne schválené. 

Hlasovanie: 

Za: 3 Dušan Lajčin, Bc. Zlatica Melichová, Pavol 

Čičmanec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Nikola Mičodová, Juraj Ozdinec 



 
 

K bodu 7/ 

Kontrolórka doručila na OZ stanovisko k návrhu rozpočtu na roky 2024 -2026, plán kontrolnej 

činnosti na rok 2024 a záznam z kontroly plnenia uznesení za I. polrok 2023. Stanovisko a plán 

kontrolnej činnosti boli schválené, záznam z kontroly zobrali na vedomie. 

Hlasovanie: 

Za: 3 Dušan Lajčin, Bc. Zlatica Melichová, Pavol 

Čičmanec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Nikola Mičodová, Juraj Ozdinec 

 

K bodu 8/ 

Starostka informovala poslancov o udalostiach od posledného zasadnutia. Predaj pozemku 

Elene J. bol zo strany obce vyriešený, čaká sa na podpisy zmluvných strán. Hasičský zbor nás 

zaradil do kategórie D, kde je povinnosť mať vyškolených 4 hasičov. Podmienku spĺňame 

a preto nám bolo umožnené nechať si protipovodňový vozík, ktorý prešiel do majetku obce. 

Mohli by sme žiadať dotáciu na rekonštrukcie zbrojnice alebo na pracovné oblečenie pre 

hasičov, keby sme prešli do kategórie C. Podmienka je aby bolo v zbore 10 ľudí. Od posledného 

zasadnutia sme organizovali Mikuláša, čomu sa deti veľmi tešili a dopadlo to veľmi dobre. Pri 

tejto príležitosti sa varil punč a čaj pre deti, ktorý sa rozdával pri kostole po rozsvietení 

stromčeka a vianočných ozdôb. 

K bodu 9/ 

Dostali sme žiadosť z Integrovaného komunitného centra Málinec o finančnú výpomoc. 

Čičmanec navrhuje prispieť na kúpeľňu, ktorú potrebujú prerobiť. Navrhnutá výška finančnej 

výpomoci bola 150,- eur, ktorú poslanci schválili 

Hlasovanie: 

Za: 3 Dušan Lajčin, Bc. Zlatica Melichová, Pavol 

Čičmanec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Nikola Mičodová, Juraj Ozdinec 

 

Poslanci navrhli vyplatiť ročné odmeny starostke a kontrolórke obce. Tieto odmeny boli 

schválené. 



 
 

Za: 3 Dušan Lajčin, Bc. Zlatica Melichová, Pavol 

Čičmanec 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Nikola Mičodová, Juraj Ozdinec 

 

Na záver sa starostka všetkým poďakovala za účasť a zasadnutie ukončila.  

Overovatelia: 

Bc. Zlatica Melichová                                 ............................................. 

Pavol Čičmanec                                          .............................................. 


